
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 2
Droždín

Č. 10 / 2024 06. 11. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Prášil Vladimír, Ing. Kuglerová Hana, Ing. Šimek Roman, Hejlová Hollarová Martina, Helekal
Pavel, Bc. Žáčková Věra, Mgr. Lochmanová Gabriela

Omluveni: Bc. Ing. Hainc Rostislav, Lenertová Dagmar

Hosté: MPO-Jiří Šotola, SDH-Martin Zdražil, Josef Běhal, Vít Pelikán, Jaroslav Suchý, Ludvík
Nešpor, Ivan Kovář a další zástupci lokality U Boru, Marie Krejčí, Eva Krejčí, Martin Zdražil

Z celkového počtu 9 členů se zúčastnilo 7, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
Zahájení a schválení programu, prezence členů a hostů, vystoupení zástupců MPO a PČR, požadavky občanů,
kontrola plnění úkolů, došlá pošta, jednání KMČ, příští jednání a závěr.

Usnesení:
Komise městské části projednala a schválila program schůze.

Komise souhlasí
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů
Zástupce SDH pan Zdražil informoval, že na základě dohody s Rosťou Haincem vyčistí okraje rybníka, aby se
na něm dalo v zimě bruslit. Předseda komise poděkoval hasičům za probírku stromů u Gregoráku.
Zástupci chatařů z lokality U Boru - opětovně žádají o opravu příjezdové účelové komunikace, která je ve velmi
špatném stavu. Části této komunikace leží na soukromých pozemcích, je potřeba tyto části vykoupit, případně
převést do majetku města, viz požadavky. Předseda komise doporučil zástupcům chatařů, aby své požadavky
vznesly přímo na jednání zastupitestva města Olomouce. 
Marie a Eva Krejčí - žádají o vyřešení situace, kdy vozidla projíždějící v těsné blízkosti rohu jejich hospodářské
budovy narušují statiku této budovy a dochází tak k jejímu poškozování. Dále požadují opravu schodů v uličce,
viz požadavky.
Josef Běhal - poukázal na skutečnost, že těžká nákladní auta nad 19tun při průjezdu Droždínem objíždějí
zpevňující ocelové pláty, které mají chránit komunikaci nad zatrubněnou Adamovkou. Po ukončení objízdné
trasy přes Droždín bude potřeba kontrola stavu komunikace a její případná oprava.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Seznam pozemků v k.ú.Droždín, které má ve výpůjčce společnost Sagitaria - předáno
Přechod pro chodce na ulici U Cihelny, v místě autobusové zastávky U Cihelny - Předáno
Plánovaná cyklostezka - výkupy pozemků - členové komise dostali k nahlédnutí seznam pozemků vč.informace
ohledně výkupu.
Instalace informativního radaru v ulici U Cihelny - ing.Lukáš Klevar: Odbor dopravy nedisponuje preventivním
informačním radarem zobrazujícím aktuální rychlost vozidel, pouze sčítačem dopravy. Ten bude v uvedené
lokalitě instalován v týdnu od 4.11. V případě, že komise požaduje instalaci stabilního informativního radaru,
může si jej pořídit z vlastních zdrojů. Cenovou nabídku jsme schopni KMČ zajistit.
Ulice Vítězství - vodorovné značení 30km/hod - ing.Lukáš Klevar: Odbor dopravy uvedenému požadavku



nevyhoví. Danou problematiku projednával i v jiných lokalitách na území města s nesouhlasem Dopravního
inspektorátu Policie ČR.
Příjezd a parkování u hřbitova na Sv.Kopečku - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Kontrola plnění úkolů

Zápis č. 7/2024 ze dne 03. 07. 2024: Nefunkční rozhlas na sloupu č.2271 - Předáno k doplnění - zajistí Martina
Holarová - úkol trvá
Rekonstrukce el.vedení - žádost o kontrolu - Pro prověření odborem majetkoprávním prosím o doplnění názvu
stavby, popř. o uvedení několika pozemků ve vlastnictví města, na kterých byla stavba realizována - zajistí
Rosťa Hainc - úkol trvá
Pan Hainc se pokusí zajistit (ve spolupráci s SDH) vyčištění kraje rybníka, aby byl připraven na zimu a případné
bruslení - hotovo- hasiči přislíbili vyčištění.

5.2 Projednávané záležitosti
Předseda komise informoval o stavu úprav lokality U Gregoráku. Dále informoval, že provizorní přechod pro
chodce, který je v rámci objízdné trasy Droždínem namalován v ulici U Cihelny, musí být po ukončení objízdné
trasy odstraněn. V současné době je vypracovávána projektová dokumentace na stavbu regulérního přechodu
pro chodce.
Dále informoval o chystaném ořezu keřů v blízkosti rybníka, kde se vyskytují potkani.
Komise byla informovaná o stavu výkupu pozemků v souvislosti s chystanou cyklostezkou.
Společné jednání KMČ Droždín, Radíkov,Lošov a Sv.Kopeček se uskuteční 13.11. v 17hod na Svatém
Kopečku.
 

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Účelová komunikace Horní Úlehla - K Boru

Předáváme požadavek zástupců chatařů z lokality K Boru, kteří opětovně žádají o opravu příjezdové účelové
komunikace, která je ve velmi špatném stavu. Části této komunikace leží na soukromých pozemcích, je potřeba
tyto části vykoupit, případně převést do majetku města.

2 Horní část ulice Na příhonu

Předáváme žádost paní Krejčí, která požaduje úpravu a opravu komunikace tak, aby byla zajištěna ochrana
jejího majetku, především rohu její hospodářské budovy, viz přiložená dokumentace.

3 Ulička Myslivecká - Na Příhonu

Na základě stížnosti paní Krejčí žádáme o opravu schodů v uličce spojující ulice Mysliveckou a Na Příhonu,
viz.přiložená mapka.

4 Kontrola bezpečnosti komunikace - horní část ulice Na Příhonu

Na základě stížnosti občanů žádáme o kontrolu bezpečnosti průjezdu po komunikaci v horní části ulice Na
Příhonu. Stížnost se týká nebezpečných předmětů na komunikaci, viz přiložená mapka

8 Obecné informace
Termíny schůzí KMČ č.2 v roce 2024
Jednání KMČ v roce 2025 bude probíhat v místě detašovaného pracoviště Magistrátu města Olomouc v
Droždíně na ulici Gagarinova 17a vždy od 18:00hod a to v následujících termínech: 8.1., 5.2., 5.3., 2.4., 14.5.,
4.6., 9.7., 3.9., 1.10., 5.11. a 3.12. vždy v 18:00 hod.
Rozsvěcení vánočního stromu proběhne 30.11.2024.
Jednání bylo zahájeno v 18:00 hod a ukončeno ve 20:15 hodin. Příští řádné veřejné jednání KMČ proběhne
4.12.2024 od 18:00 hodin v areálu MŠ v místnosti detašovaného pracoviště MMOL na ulici Gagarinova 17a.
Výzva ohleduplnosti - důrazně vyzýváme občany, aby parkovali pouze na místech k tomu určených a zejména
nestáli na veřejné zeleni nebo v nájezdech k domům, kde blokují průchod chodců po chodnících.



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 10 / 2024

Datum schválení zápisu: 15. 11. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Prášil Vladimír

Zapsal/a:
Mgr. Lochmanová Gabriela

Ověřil/a:
Ing. Šimek Roman


